
Zápis z jednání studentské rady GJŠ Zlín 
Dne: 20. 10. 2011 

 Zasedání zahájil předseda Martin Nosek přivítáním členů a požadavkem ohledně 

předání kontaktních údajů (e-mail) na jednotlivé (místo)předsedy tříd. 

 Druhým bodem jednání se stala organizace AISEC: 

 Je to sdružení vysokoškoláků z mnoha zemí světa. 

 Bylo by možné, aby zde přijeli a během jednoho týdne se účastnili výuky cizích 

jazyků. 

 SR odhlasovala, že současně s výukou zajistíme i odpolední program. 

 Zástupci tříd byli pověřeni, aby zjistili, zda by někdo chtěl tyto studenty 

ubytovat u sebe doma a trávit s nimi ten týden. 

 Předseda 3. A vznesl dotaz, zda by bylo možné zavést „školní ligu ve fotbale (popř. 

florbale)“; p. Šil ho odkázal na profesory Macháčka a Brucháčka. 

 Vybavení herní místnosti bude financováno z fondu SCHOLAR – bylo by vhodné 

pomalu zjišťovat, co by bylo vhodné zde zakoupit. 

 Jedním z bodů jednání byly také četné stížnosti mezi studenty na jídelnu, konkrétně 

ohledně počtu obědů, velikosti porcí, umístění jídelníčku na internet a systému 

umožňující objednání/odobjednání obědů přes internet. 

 Stížnosti se množí i na velikost řady na oběd v exponované dny a hodiny. Studentská 

rada se dohodla, že předsedové tříd ve třídách zmíní, že předbíhat se nebude. 

 Na závěr proběhla krátká debata o šatních skříňkách a nevhodnosti jejich rozmístění. 

Zápis provedl: Nikolaj Malík, E. A Ověřil: Martin Nosek, E. A 


